

Datum	25.09.2024
Medienart	online
Medienkategorie	Boulevard-Magazin
Auflage	
Reichweite	
Anzeigenäquivalent	

KLASSIK
W. Röhrh 2024Übersetzung auf
Seite 4+5

KONGELIGE

25. sep. 2024 | Af Marianne Singer



Mødtes sidst for 43 år siden: Prins Gustav overrasket med uventet gensyn



Prins Gustav.
Foto: Martin Høien

Prins Gustav fik sig i weekenden en hyggelig snak med en person, der har en helt særlig forbindelse til Berleburg Slot.

Kong Frederik var i weekenden på privat besøg hos sin fætter, prins Gustav, og undervejs hyggede de sig også med at beundre Porsche-veteranbiler på Berleburg slotsplads, der var en del af Röhrh-Klassik 2024, et kendt motororienteringsløb udelukkende med Porschebiler, arrangeret af den tyske motorsport-legende og verdensmester Walter Röhrh.

Tilstede blandt repræsentanterne fra motorløbet var også en person fra fortiden med en helt særlig forbindelse til prins Gustav og Berleburg Slot, Peter Göbel.

Han fortæller til BILLED-BLADET, at hans bedstefar Richard Stremmel igennem mange år var skovrider på slottet, hvor han tog sig af området omkring Forsthaus Paulsgrund.

Datum	25.09.2024
Medienart	online
Medienkategorie	Boulevard-Magazin
Auflage	
Reichweite	
Anzeigenäquivalent	



Foto af Richard Stremmel.
Foto: Privat

Prins Gustav og Peter Göbel er jævnaldrende.

- Da jeg var omkring 8 uger gammel tog Prinz Richard zu Sayn-Wittgenstein mig op i sin favn, og efterfølgende ville han vise prins Gustav til min mor og kørte sammen med hende til slottet. Desværre var barnepigerne undervejs med ham på det tidspunkt.

Datum	25.09.2024
Medienart	online
Medienkategorie	Boulevard-Magazin
Auflage	
Reichweite	
Anzeigenäquivalent	

- Nogle år senere mødtes jeg med mine fætre i Bad Berleburg, hvor vi cyklede rundt i parken, jeg var omkring 12 år gammel. Og der var prins Gustav med, lyder det i en mail fra Peter Göbel.

Under weekendens motorløb fortalte Peter Göbel historien til prins Gustav, og han kunne straks huske hans bedstefar, og både prins Richard og prins Gustav besøgte ofte Peters bedsteforældre.



Walter Röhrl, prins Gustav og Peter Göbel (til højre) ved weekendens motorløb i Bad Berleburg.

- Derfor var det en stor glæde for mig at tale med prins Gustav, lyder det fra Peter Göbel.

Også prinsesse Carina deltog i arrangementet i weekenden.

Datum	25.09.2024
Medienart	online
Medienkategorie	Boulevard-Magazin
Auflage	
Reichweite	
Anzeigenäquivalent	



25. Sept 2024

Von Marianne Singer

Letztes Treffen vor 43 Jahren: Prinz Gustav überrascht mit unerwartetem Wiedersehen



Prins Gustav.
Foto: Martin Helen

Am Wochenende hatte Prinz Gustav ein nettes Gespräch mit jemandem, der eine ganz besondere Verbindung zum Schloss Berleburg hat.

Am Wochenende stattete König Frederik seinem Cousin, Prinz Gustav, einen privaten Besuch ab und bewunderte nebenbei auch Porsche-Oldtimer auf dem Berleburger Schlossplatz im Rahmen der Röhl-Klassik 2024, einem bekannten motorischen Orientierungsrennen ausschließlich mit Porsche-Fahrzeugen, organisiert von der deutschen Motorsportlegende und Weltmeister Walter Röhl.

Unter den Vertretern des Automobilrennsports war auch ein Mensch aus der Vergangenheit mit einer ganz besonderen Verbindung zu Prinz Gustav und Schloss Berleburg, Peter Göbel.

Er erzählt BILLED-BLADET, dass sein Großvater Richard Stremmel viele Jahre lang Förster auf der Burg war und sich dort um das Gebiet um das Forsthaus Paulsgrund kümmerte.



Foto af Richard Strømme.
Foto: Privat

Prinz Gustav und Peter Göbel sind gleich alt.

- Als ich etwa 8 Wochen alt war, nahm mich Prinz Richard zu Sayn-Wittgenstein auf den Arm, und danach wollte er Prinz Gustav meiner Mutter zeigen und fuhr mit ihr zum Schloss. Leider waren zu diesem Zeitpunkt die Kindermädchen mit ihm unterwegs.

- Einige Jahre später traf ich meine Cousins in Bad Berleburg, wo wir durch den Park radelten, ich war etwa 12 Jahre alt. Und Prinz Gustav war da, heißt es in einer E-Mail von Peter Göbel.

Während des Autorennens am Wochenende erzählte Peter Göbel Prinz Gustav die Geschichte, und dieser erinnerte sich sofort an seinen Großvater, und sowohl Prinz Richard als auch Prinz Gustav besuchten oft Peters Großeltern.



Walter Röhr, prins Gustav og Peter Göbel (til højre) ved weekendens motorfest i Bad Berleburg.

Walter Röhr, Prinz Gustav
und Peter Göbel (rechts) beim
Autorennen am Wochenende
in Bad Berleburg.

„Deshalb war es für mich eine große Freude, mit Prinz Gustav zu sprechen“, sagt Peter Göbel.

Auch Prinzessin Carina nahm am Wochenende an der Veranstaltung teil.